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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak ,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy ű lésről szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az Ember i
Erőforrások Minisztériumát vezet ő miniszterhez

„Hogyan gyógyuljanak a betegek ilyen kórházakban? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A múlt hét elején robbant ki a botrány, hogy a budapesti Merényi Gusztáv Kórház gerontológia i

osztályán elszaporodtak a patkányok, egerek, tetvek és egyéb rovarok is . Erre már nem igen

lehet szavakat találni . Van egyáltalán még hova süllyednie az egészségügyi rendszerünknek ?

Egy kórházban, ahol betegek fekszenek, ahová gyógyulni járnak az emberek, hogyan lehetsége s
az, hogy patkányok szaporodjanak el? A dolgozók többször jelentették a problémát a kórhá z

vezetőségének, de az elmúlt hónapok alatt még csak nem is foglalkoztak a problémával! Önö k

szerint ilyen egy 21 . századi egészségügyi ellátás? Önök szerint az idő s, legyengült szervezet ű
betegeknek ilyen körülmények között kell feküdniük? A kórházakban megfelel ő higiéniának é s

tisztaságnak kellene lennie, nem patkányoknak és rovaroknak !

Tisztelt Miniszter Úr! Önöknek tudnia kellene, milyen állapotok uralkodnak a magyar

kórházakban, miért nem intézkedtek az ügyben? Milyen intézkedésekre számíthatnak a kórház

dolgozói és betegei a probléma megszűnésének érdekében?

Várom mihamarabbi válaszát !

Budapest, 2017 . szeptember 4 .

Tisztelettel,
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